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“Barış İçin Toplumsal Girişim” tara=ndan düzenlenen “Barışın Yolunu Açmak” 
başlıklı konferansı önemli ve değerli bir etkinlik olarak görüyor, daveKniz için 
teşekkür ediyorum. 

Ankara’da ev sahipliğini yapOğımız bir etkinlik sebebiyle konferansa 
kaOlamadığım için üzgünüm.  

Ülkemizin sorunlarının çözümü için açık bir diyalog zemini ve derinlikli isKşare 
yapıları hayaK önemdedir. Bu konferansa kaOlan, emeği geçen herkesi 
kutluyorum.  

Ülkemizin geçmişten bugüne taşıdığı en ağır yüklerden birisi Kürt sorunudur. Bu 
sorunun çözümü, eşit vatandaşlık ilkesiyle, herkesin temel hak ve 
özgürlüklerinin en yüksek standartlarda tanınmasıyla mümkün olacakOr.  

Onbinlerce canımızı kaybetmemize sebep olan şiddeKn sona ermesi, barışın 
sağlanması için başlaOlan sürecin sorunsuz bir şekilde devam etmesi ve 
nihayete ulaşması en büyük arzumuzdur.  

Ülkemizdeki sorunların çözümü için en önemli meşru yol, hukukun üstünlüğü 
ilkesiyle uygulanan demokraKk siyaset olacakOr.  

ToplanOya kaOlan herkesi selamlıyor, bu anlamlı buluşmanın ülkemiz için 
hayırlara vesile olmasını diliyorum. 
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